
 

 

Verksamhetsberättelse 2010‐2011 

Styrelsen har haft 5 telefonmöten och en hel arbetsdag i Stockholm, utöver detta också täta 
mailkontakter. Vi har arbetat med våra arbetsformer för att bli effektivare i styrelsearbetet.   

En ny hemsida har lanserats.   

Sektionen har granskat remisser på uppdrag av BLF.   

Diabetes och endokrinprogrammet under Barnveckan och årsmötet har planerats tillsammans 
med värdkliniken.   

Höstmöte genomfördes på Aronsberg en halvdag 11/11.   

Formerna för årsmöte och höstmöte har utretts och ett förslag från styrelsen presenteras under 
vid årsmötet.   

Med anledning av en ännu ej publicerad rapport om samband mellan användning av 
tillväxthormon och mortalitet samlade sektionen nationell expertis för att uppdatera ett 
uttalande   med rekommendationer. Uttalanden har   spritts   till landets barnkliniker och 
sektionens medlemmar. Styrelsen fortsätter självfallet att bevaka detta och uppdateringar läggs ut 
på hemsidan.   

En DIP (diabetes i praktiken) kurs har planerats och genomförs under våren.   

Vårdbidragsutredningen diskuterades på höstmötet och följs upp med direkta kontakter med 
försäkringskassan.   

Tillsammans med Nationella diabetes teamet (NDT) har en informationskampanj om diabetes i 
genomförts.   

Utbildningsgruppen tagit fram ett förslag till certifiering i barnendokrinologi och barndiabetologi 
som presenteras under barnveckan/i anslutning till årsmötet. 

 


